
 

 

 

Årsberetning for dagtilbudsbestyrelsen 2020/2021 
 

Arbejdet i bestyrelsen har været præget af pandemien, og bestyrelsen har holdt møder virtuelt hele 

perioden.  

 

Nedenstående er temaer der har været drøftet på møderne: 

- Corona: Fælles tolkninger af retningslinjer og snakke om hvordan Corona-pandemien har 

påvirket afdelingerne, og hvilke tiltag vi gerne vil fastholde fremover. Eksempelvis har det 

været positivt både for forældre og personale, at børnene har været inddelt i små grupper, 

nemmere afleveringer om morgenen, faste voksne og at generel sygdom har været mindre 

pga. retningslinjer ift. håndhygiejne mm. Personalet oplevede mere tid til leg og ture.  

Herunder blev også drøftet Corona-midler, hvor Væksthuset og flere legepladser i 

afdelingerne er blevet renoveret.  

- Økonomi: Dagtilbudsleder har løbende informeret om dagtilbuddets økonomi og der har 

været drøftet minimumsordninger og forskel mellem vuggestue og børnehave.  

- Social Kapital måling: Gennemgang af Social kapital måling, hvor det samlet set ser fint 

ud i dagtilbuddet. Væksthuset sprænger rammerne for social kapital måling ift. en markant 

øget tilfredshed ved personalet.  

- Runder: Ved størstedelen af møderne har der været en runde, hvor de enkelte afdelinger 

fortalte, hvordan det stod til, og om der var emner der skulle på dagsorden. Derved har vi 

løbende kunne være opdateret og drøfte konkrete emner. 

 

Fremtid: 

- I den næste periode skal der drøftes Læringssamtaler, og dagtilbuddets bestyrelse kan 

fastlægge principper for forskellige ting. Fokus på de enkelte medlemmers styrker ind i 

bestyrelsesarbejdet, nu hvor vi forhåbentlig må mødes fysisk igen.   
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